
Skolebestyrelsesmøde mandag den 26. oktober – online på Teams kl. 19-20 – invitation sendes via mail. 

Deltagere: Skolebestyrelsens medlemmer, personale, elevrepræsentanter 

Mødeleder: Monica 

Referent: Teddy 

Referat: 

1. Faste punkter, 5 min. /Monica 

Godkendelse referat ; SB godkender ref. 

Punkter fra sidst 

Økonomi : Vi forsøger at være tidligere ude i dette år 

 

2. Konstituering – næstformand og formand, 5 min /Monica 

SB er enige om, at konstitueringen fortsætter som for nuværende efter valget 

 

3. Opgavefordeling blandt skolebestyrelsens medlemmer, 15 min. /Anne 

 

Økonomi, (Monica): Tina, Lars ønsker at fortsætte.   

 

Principper, (Monica): Frank, Christina og Paul 

 

Trafik, (Teddy): Steen og Tina 

 

Rettighedsråd, (Flemming): Christina 

 

Bufferbus, (Teddy): Udvalget hviler indtil videre 

 

Synlighed over for børne- og familieudvalget, (Monica); Anne og Lars fortsætter 

 

ØSS´Venner: Lars fortsætter 

 

Hallen: Frank  

 

4. Evaluering af forældremøder og beretningsform 20 min. /Anne 

 

Anne ridser op omkring den nye form og hvad tager vi med, samt evt. ændringer? 

Frank byder ind omkring hans erfaringer. Kunne man arrangerer det så der ikke er overlap? 

Generelt positivt omkring indhold og form. 

Steen melder ind, at det kan være svært at 6 forskellige personer aflægger beretning. Alle hører 

måske ikke det sammen. Frank havde kopieret beretningen til dem han var sammen med.  

Karen melder at ideen om at alle var samlet (oprindelig ide) var positiv. Forældremøde på hver side 

af et fællesmøde.  

Flemming melder at nogle tider lappede ind over hinanden, hvilket gjorde at nogle forældre skulle 

være et andet sted inden det møde de var til, var slut.  

 



5. Lærerkurser, vikarer – 10 min.  /Teddy 

Steen spørger ind til, at der ofte er lærere der er på kursus i starten af skoleåret. Kan vi have 

indflydelse på hvornår kurserne afholdes? Kan man se vikarerne også ved akut fravær? Ja i 

kalenderen (elevernes skema) 

 

 

6. Synspunkter omkring spisning i SFO 20 min. /Monica 

Nogle forældre oplever at deres børn ikke får spist i SFOén. Anne fortæller, at sundhedsplejersken 

og sfoén har snakket om det tidligere. Har SB nogle synspunkter/holdninger, der kan tages med til 

Monica? Kan man evt. bage sammen med børnene x antal gange om ugen?  

Katrine fortæller at det koster mange ressourcer at have en/nogle til at adm. at alle børn skal spise i 

sfoén. Børnene skal helst selv kunne adm. dette. Personalet i sfoén går gerne i dialog med 

forældrene omkring hvad, hvorfor og hvordan. Katrine mener det handler om et lille antal børn det 

måske ikke får spist. 

 

7. Kommunikation 20 min. /Monica:  

Frank melder ind omkring AULA. Han synes det fungerer meget godt. Kan man bruge aula som 

lektiebog? Der findes ikke en lektiebog i aula, som vi kender det fra Intra. Aula er ikke dynamisk så 

derfor er drev valgt som den nuværende lektiebog. SB debatterer frem og tilbage omkring 

problematikken med at forældre ikke selvstændigt kan tilgå lektiebogen.  

Skal forældre kunne tilgå lektiebogen i drev?  

Aula arbejder på at gøre systemet mere dynamisk, men skal varetage mange interesser. 

Lars fortæller at det var dejligt at der kom et brev ud omkring de nye ting der sker på skolen. 

 

Frank:  

Jeg vi gerne ha  tilføjer at jeg ønsker en ensarte tilgang til kommunikation hvor værge/forælder til børn kan 

tilgå alle oplysninger ligeligt som elev ,underviser og værge/forælder 

Dvs. jeg ønsker at ledelse/bestyrelse/lære finder en lønning på den mangle ligelige kommunikation der er 

på lektier eller hvad det nu er man skriver om …jeg tager udgang punk i aula da dette medie er tilgængeligt 

for alle. 

Det kan også være arbejdsgange i at informer der for en af grupperne kan komme til af være dobbelt for at 

alle kan tilgå oplysninger ligeligt. 

 

Så kort.  

Find en løsning på samme medie platform. 

 

 

8. Hjemmesiden – /Teddy:  

 

9. Nyt fra, 15 min. /Monica 

Ledelsen – 

Skolepatrulje: Nyt koncept med ansøgninger. 



 

Ombygning: Byggemøde i uge 44. første etape med start uge 45. Efter jul starter de 2. etape.  

 Corona – retningslinjer:  Hvis vi får et smittetilfælde – nødundervisning: 

Teddy melder ud omkring forskellige scenarier. 

SFO 

Katrine har ikke noget nyt fra Sfoén 

 

Lærere 

Karen fortæller at corona fylder meget. Der er strammet lidt op igen. Bl.a. er microbølgeovnene 

fjernet fra klasserne. På trods bliver tingene gennemført fornuftigt. En rigtig god og sjov 

motionsdag. Anne melder at hendes drenge synes det var godt med noget nyt, men at de gerne 

ville have mere tid til at løbe.   

 

TR 

 

Personalets dag: 

 

Steen fortæller lidt omkring hvordan personalets dag blev afviklet. Æblehilsner, rød løber, 

morgenbrød m.m.  

 

10. Evt. 5 min. /Monica 

Svømning: Kan 5. kl. få ok for at betale bussen til svømning selv (ud over de 8-10 gangen skolen 

betaler), så de kan få flere svømmeundervisningstimer?  

SB spørger om klassekasserne måske kan dække beløbet for bussen for fx 5 ganges ekstra 

svømning.  

Tina spørger om forvaltningen kan betale for svømmekørsel.  

Steen er principielt imod at der skal være en brugerbetaling.  

Løbehjul på kiss and goodbye  

 


